
  Obec  Rakovo
Z á p i s n i c a

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva č. 6/2020
v Rakove zo dňa 18. 11. 2020

__________________________________________________________________________________
Prítomní: 4 poslanci
Neprítomní:   1                            Z toho ospravedlnený/í: 1  (Ľubica Charvátová)

Program:

1. Otvorenie zasadnutia
  2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
  3.   Voľba návrhovej komisie
  4.    Kontrola uznesenia
  5.    Prerokovanie územného plánu obce
  6.    Prerokovanie darovacej zmluvy
  7.    Rôzne
  8     Diskusia
  9.    Prijaté uznesenia
10.    Ukončenie

K  bodu 1:
Starosta obce privítal všetkých prítomných poslancov a občanov,  ktorí sa dostavili na zasadnutie 

zastupiteľstva OÚ obce Rakovo.  Prítomní sú štyria poslanci, pani Ľubica Charvátová sa ospravedlnila kvôli 
pobytu v karanténe.

K bodu 2: 
Za zapisovateľku zápisnice starosta  určil Ing. Margitu Košarišťanovú  a  overovateľmi zápisnice sú 

Mgr. Igor Stacho a  Eva Smrčiaková.

K bodu 3: 
Obecné zastupiteľstvo navrhlo a schválilo návrhovú komisiu v zložení:

 Predseda :              Mgr. Igor Stacho 
 Členovia komisie:  Krško, Peter
                                Vakula, Peter

Hlasovanie:                       za:  4               proti: 0             zdržal sa:  0           Schválené uznesením č. 39 /2020

Program zasadnutia poslancov OZ prečítal starosta a požiadal  poslancov  o schválenie jednotlivých bodov 
dnešného zasadnutia OZ.

Hlasovanie:                       za:  4               proti: 0             zdržal sa:  0           Schválené uznesením č. 40 /2020

K bodu 4:
Kontrolu uznesení  od č.35/2020 – č. 38/2020 zo zastupiteľstva konaného dňa 01. 09. 2020 prečítal 

Igor Stacho. Všetky  uznesenia prijaté  na predchádzajúcom zastupiteľstve boli splnené v dohodnutých  
termínoch.

K bodu 5:
Na dnešnom zasadnutí zastupiteľstva občania mali námietky k už prijatému  Uzneseniu zo dňa 23. 10. 

2020,  a to je, že ochranné pásmo cintorína od hranice (od plota) bude 20m.  Dnes žiadajú znovu ochranné 
pásmo 50 m od plota cintorína.  Na zasadnutie sa dostavili aj majitelia dotknutého pozemku – Judr. Branislav 
Belán a Ing. Robert Siráň. Vysvetlili občanom svoj zámer – postaviť si tu rod. domy. Sú ochotní urobiť 
kompromis a dohodnúť sa na šírke  ochranného pásma, a to 17m od plota cintorína. S týmto ich kompromisom
občania nesúhlasili – menovite Kopecká Anna  a Kopecká Romana, Bartošová Tatiana, Vlas Vladimír, 



Themar Miroslav.  Tvrdia že 50 m šírka bola prijatá vo VZN v r. 2018. Táto otázka sa bude prerokovávať ešte 
na nasledujúcom zastupiteľstve OÚ.  

Dôležitým bodom dnešného zasadnutia zastupiteľstva je prerokovanie plánovanej cyklotrasy 
a spevnenej komunikácie v časti Borok  po pravej strane  smerom na Stariny.  Občania  – Kopecká Anna, 
Kopecká Romana, Bartošová Tatiana,  Borošová Slávka, Bartoš Ján, Themar Miroslav,  s týmto nesúhlasili, 
lebo tá časť obce bude už dosť rušná kvôli výstave rod. domov nazvanej  Borok-východ. 

K bodu 6:
Obec dostala od pána Radovana Pokrývku a  Ing. Petra Kureka darovaním pozemok evidovaný na  LV

č. 277 v  katastri obce Rakovo na parcele pozemku č.KN-C 118/7.  Na tomto pozemku bude vybudovaná 
dotláčacia stanica vodovodného potrubia. Obecné zastupiteľstvo súhlasí s podpísaním Darovacej zmluvy za 
podmienok uvedených v zmluve starostom obce Patrikom Antalom.

Hlasovanie:                       za:  4               proti: 0             zdržal sa:  0           Schválené uznesením č.41/202

K bodu 7:
V tomto bode programu nebol žiaden podnet na prerokovanie.

K bodu 8:
Diskusiu otvoril starosta Patrik Antal: 

 - poďakoval testovaciemu tímu, hasičom a ostatným, ktorí pomáhali pri testovaní na Covid 19 v dňoch 31. 10.
a 1.11. 2020. Poďakoval aj tým, čo sa postarali o zabezpečenie celodennej stravy pre testovací tím,  a to Evke 
Smrčiakovej a Janke Antalovej;
- informoval o zbere kuchynského odpadu, ktorý je povinný od r. 2021. Budú na to určené zvlášť kontajnery. 
Náklady bude znášať obec; 
- požiadal občanov , aby na skládku konárov a iného dreveného odpadu nenosili železný šrot. Došlo tam 
k poškodeniu drtiča drevnej hmoty;
- informoval o vybavených exponátoch do izby tradícií, ktorá bude sprístupnená v našej obci;
- informoval, že podpísal dotáciu v sume 12 250€ od Ministerstva zahraničných vecí Maďarskej republiky na 
obnovu Mauzólea Rakovských.

Do diskusie za zapojili:
1. Themar Miroslav: -  požiadal, aby na vývesnej tabuli obce a  webovej stránke boli zverejnené zápisnice zo 

zasadnutia obecného zastupiteľstva a  prijaté uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva.
        - ďalej informoval prítomných občanov,  že starosta k vzneseným požiadavkám 

a informáciám, ktoré  Petičný výbor doručil na OÚ v dňoch 6. 10. a 21.10. 2020, odpovedal  listom v  termíne.
2. Ďalší prítomní občania: 

-  pýtali aj na stanovisko OÚ  k  čiernym stavbám v obci. Starosta však nemá k tomuto žiaden podnet  
od občanov – treba prísť s takouto informáciou na OÚ, aby sa v danej veci mohlo začať konať. Čo sa týka 
stavieb v bývalom areáli Rybárska bašta a stavby rod. domov p. Pokrývku –  v predmetnej veci prebieha 
stavebné konanie,  ktoré bude končiť udelením pokút uvedeným majiteľom;

- ďalšou otázkou bolo, ako sa nakladá s financiami za predaj pozemkov pri  firme TTS. Starosta 
odpovedal, že platba  od TTS-ky  je rozvrhnutá v kúpnopredajnej zmluve na viac rokov,  ktorými bude 
pokrytý úver, ktorý má obec;
 - zaujímalo ich uplatnenie poplatkov za rozvoj obce; odpoveď - tieto sa môžu použiť len na verejné 
veci, napr. osvetlenie, cesty, vodovod, kanalizácia. V tomto roku sme budovali verejné osvetlenie.

- Vlas Vladimír  sa pýtal,  prečo nie je prístup na kamery pre občanov. Odpovedal poslanec Mgr. Igor 
Stacho – projekt na terajší kamerový systém financovalo Ministerstvo vnútra.  Kamerový systém slúži ako 
bezpečnostný prvok pre celú obec;

- Bartoš Ján  sa zaujímal o to, čo sa ešte plánuje v katastri obce robiť, a žiada, aby plánované činnosti 
boli vyvesené na úradnej tabuli a boli k nahliadnutiu občanom;

- prítomní občania vyslovili nesúhlas s výstavbou logistického centra  i napriek tomu, že toto sa má 
vybudovať mimo zástavby rodinných domov.  Ohrádzajú sa tým, že bude v tejto časti hlavnej cesty zhustená 
premávka a budú sa tvoriť zápchy.  Starosta obce im vysvetľoval,  že budú mať svoj vlastný privádzač, ktorý 



bude môcť používať obec , ale aj občania našej obce, keďže naša križovatka nemá odbočovacie a pripájacie 
pruhy a bude to omnoho bezpečnejšie ako súčasný stav.

- pán Vladimír Vlas pripomenul prieťahy stavebného konania, kde starosta obce mu dal dvakrát 
prerobiť projektovú dokumentáciu. Starosta mu odpovedal, že dažďovú vodu  z dvoch striech zviedol na 
susedný pozemok a majiteľ susedného pozemku s tým nesúhlasil. Druhýkrát  projektovú  dokumentáciu  
prerábal z dôvodu neurčenia hraníc medzi pozemkami a vzdialenosti stavby od hranice pozemku.

Na dnešnom zasadnutí bol prítomní  aj Ing. Ján Topercer, CSc., zamestnanec Botanickej záhrady 
Univ. Komenského, detašované pracovisko Blatnica.  Rozprával o potrebe chrániť biotopy,  živočíchy,  klímu 
a upozornil na neuvážený zásah do prírody, teda nezasahovať do prírody nepremyslene. 

Na zastupiteľstve bol prítomný aj investigatívny novinár Stanislav Balko, ktorý filmoval diania OZ.

K bodu 9:
Obecné zastupiteľstvo v     Rakove berie na vedomie:

 kontrolu uznesení z 5. zasadnutia OZ v Rakove zo dňa 23.10.2020,
 požiadavku občanov prednesenú na zastupiteľstve: v územnom pláne zrušenie spevnenej komunikácie

v časti Borok smerom na Stariny, prípadne zrušenie výstavby cyklotrasy a zrušenie výhľadu v časti 
Borok po pravej strane na južnej strane výstavbu rodinných domov.

Obecné zastupiteľstvo v     Rakove dáva do zápisu  :
- požiadavky prítomných občanov obce Rakovo:

- počnúc od tohto obecného zastupiteľstva zverejňovať na web stránke obce, ako aj na 
vývesnej tabuli okrem uznesení aj zápisnicu zo zasadnutia OcÚ Rakovo,

- prešetriť na území obce stavby bez začatého stavebného povolenia.

Hlasovanie:                       za:  4               proti: 0             zdržal sa:  0           Schválené uznesením č. 42 /2020

K bodu 10:
Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil starosta,  poďakoval sa poslancom a všetkým prítomným 

občanom za aktívnu účasť.

Rakovo  18. 11. 2020 Zapísala:  Margita   Košarišťanová 


